7D6N河内~暹粒~胡志明~美拖游



HANOI ~ SIEM READ ~ HO CHI MINH ~ MY THO TOUR

SPECIAL ARRANGEMENT:

- -免费水上木偶戲表演
- -FREE Water Puppet Show with Vietnam Cultural Show
- -晚餐与即阿仆萨罗仙女舞表演
- -Dinner with Khmer Traditional Apsara Dancing Show
- -晚餐于西贡河游船浮动餐厅
- -Dinner will be served on Saigon River Cruise
- -美拖乘船游湄公河品尝当地的水果和观赏民 族舞蹈
- -My Tho take the boat trip along Mekong River taste seasonal fruits and enjoy wonderful traditional music

Apsara Dance, or Robam Tep Apsara, is a famous Khmer Classical Dance, which forms an integral part of the culture of Cambodia, as well as neighboring countries such as Thailand and Laos. The apsara, a woodland spirit, is played by a woman, sewn into tight-fitting traditional dress, whose graceful, sinuous gestures are codified to narrate classical myths or religious stories Apsara,

即阿仆萨罗仙女,是众神与阿修罗在齐心协力搅拌乳海过程中最美丽的创造,是吴哥寺的灵魂。而 Apsara Dance——仙女舞,则是柬埔寨古典舞的精髓所在!



Notre Dame Cathedral is a huge architectural monument located in the heart of the Ho Chi Minh City. This redbrick structure with its twin towers has been a well-known feature of the nation's economic capital.

胡志明市圣母大教堂,又称红教堂,是胡志明市最著名的地标。这座教堂完全由红砖所建造,建筑本身非常雄伟、壮丽,教堂外观的雕饰更是精美,而且建筑所用的红砖都没有褪色或损坏。

One of the most popular tourist attractions in Cambodia is the ancient city of Angkor. The historic site is located approximately 200 miles north-west of the current capital city of Phnom Penh and is surrounded by jungle.

吴哥窟又称吴哥寺,位在<u>柬埔寨</u>西北方。原始 的名字是 Vrah Vishnulok,意思为"毗湿奴的神 殿"。中国古籍称为"桑香佛舍"。



Water Puppet Show is a unique art which has it origin in the delta of the Red river in the tenth century. The farmers in this region devised a form of entertainment using what natural medium they can find in their environment.

水上木偶戏象征着童年,欢乐与 传统文化:随着观光业的兴盛, 越南独具特色的水上木偶戏,得 已视为国宝耀眼的展现于观光客 的面前。 Cu Chi Tunnel is an incredible underground network constructed by Vietnamese fighters during the long struggle for independence.

古芝地道是越南战士建造一个令 人难以置信的地下网络,在争取 独立的长期斗争。 Cambodia Grand Palace in the capital city of Phnom Penh, Southeast Asia and European royal architectural model of the perfect combination of style, together with the royal garden decoration, gives a solemn, elegant, intimate feeling of nature.

柬埔寨大皇宫位于首都金边市区,东南亚 王室建筑以及欧式风格完美结合的典范, 再加上王室花园的点缀,给人以庄重、典 雅、亲近自然之感。



天数	行程	早餐	午餐	晩餐	酒店
DAY	ITINERARY	B	L	D	HOTEL
DAY 1	启程飞往河内 DEPART FOR HANOI	×	×	✓	Demantiod Hotel or Similar 3*
DAY 2	河内 ▶ 巴亭广场 ~ 胡志明陵墓 ~ 一柱庙 ~ 文庙 ~ 蝙蝠庄陶瓷村 ~ 还剑湖 ~ 玉山寺 ~ 三十六古街 ~ 水上木偶戏 HANOI ▶ Ba Dinh Square ~ Ho Chi Minh Mausoleum & Residence ~ One Pillar Pagoda ~ Temple of Literature ~ Bat Trang Ceramic Village ~ Hoan Kiem Lake ~ Ngoc Son Temple ~ Old Quarter ~ Water Puppet Show.	✓	>	✓	Demantiod Hotel or Similar 3*
DAY 3	河内 → 暹粒 ▶ 镇国寺 ~ 真武观 → 洞里萨湖 ~ 艺术学院 ~ 笏特梅(杀战场) HANOI → SIEM REAP ▶ TranQuoc Pagoda ~ Quan Thanh Temple → Tonle Sap Lake ~ Artisan D'Angkor ~ Wat Thmei (Killing Field)	✓	✓	✓	Lin Ratanak Hotel or Similar 3*
DAY 4	遇粒(吴哥窟) ▶ 大吴哥城~(巴本宫, 空中宫殿, 斗象台, 古代法院,古皇宫)~吴哥窟庙~巴肯山~珠宝以及钻石店铺~晚上享用自助餐+舞蹈表演 SIEM REAP (ANGKOR WAT) ▶ Southgate of Angkor Thom (Bayon Temple, Baphoun Temple, Phimean Akas Temple, Royal Palace, Elephant Terrace, Leper King Terrace, Ta-Prum Temple) ~ Angkor Wat Temple, Bakheng Hill ~ Gems & Diamond's Shop ~ Dinner with Khmer Traditional Apsara Dancing Show.	✓	✓	✓	Lin Ratanak Hotel or Similar 3*
DAY 5	遇粒 → 胡志明 ▶ 战争博物馆~圣母大教堂~郵政大樓~市政厅 SIEM REAP → HO CHI MINH ▶ War Museum, Notre Dame Cathedral, The Old Post Office, The People's Committee Hall.	✓	✓	✓	Sen Viet Hotel or Similar 3 *
DAY 6	胡志明~美拖 ▶ 乘船游湄公河(在此也能够品尝到当地的水果和观赏当地的民族舞蹈)~ 手工艺品店~檳知市场~晚餐在西贡河游船浮动餐厅享用。 HO CHI MINH~MY THO ▶ Take the boat trip along Mekong River (at here can taste seasonal fruits and enjoy wonderful traditional music)~ Handicraft Shop~Ben Thanh Market~ Dinner will be served on Saigon River Cruise with Show Entertainment along the Saigon River.	✓	✓	✓	Sen Viet Hotel or Similar 3 *
DAY 7	胡志明 - 启程飞返美丽家园 Ho Chi Minh - DEPART FOR HOME	✓	*	×	

Tour Code: 7HSS-VN (23 FEB 2012)